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Zápis č.52 

 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané ve čtvrtek 20.01.2014 od 18:15 hod. v restauraci 
U Kališů (salonek). 
 
Přítomni: Ing. Černý Jan, Plačková Hana a Ing. Kotolanová Petra + Mgr. Zaplatílková Hana, 
Mgr. Zaplatílek Martin, Plačková Miloslava, Černá Jana, Krutiš Libor a Krutišová Hana. 
 
Omluveni: - 
 
Předseda Černý Jan  zahájil schůzi SR s následujícím programem: 

1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti 
3. Příprava členské schůze 
4. Volné návrhy 
5. Závěr 

 
K bodu 2)   
Předseda sděluje:  

• Od poslední schůze SR se uskutečnila akce Rozsvícení vánočního stromu, finanční 
zisk z akce 8.475 Kč. 

• Plánovaná akce „Setkání u Jihlavky“ proběhla bez aktivní účasti našeho sdružení. 
• Připravil návrh úpravy stanov, viz. Bod 3 
• Ozvala se fa. Bonita s nabídkou provedení revize prvků hřiště. Dle sdělení pana 

Odehnala (revizní technik / obchodní zástupce) by revize stála cca 1.500 Kč  
(věž a houpačky á 300 Kč, kolotoč a houpadla á 200 Kč) + doprava. 

• Poslali jsme 5 přáníček nově narozeným dětem. 
 
 
Hospodářka sděluje:  

• Stav účtu ke dni 31.12.2013     23.805,95 Kč. 
• Stav pokladny ke dni 31.12.2013  0,00 Kč. 

 
 
K revizi hřiště usneseno: 
Předseda ověří, jestli a jak často je nutné revize herních prvků provádět. 
Jednatelka se zeptá na OÚ, jestli by Obec mohla přispět na revizi prvků. Předseda zašle žádost 
o dotaci na Obec písemně. 
Miloslava Plačková se zeptá v Němčičkách za zkušenosti ohledně revizí prvků. 
 
 
K bodu 3)  
Po diskusi usneseno svolat členskou schůzi na neděli 9. února v 16:30 do restaurace U Kališů. 
Dle sdělení hospodářky se revizní komise uskuteční poslední týden v lednu. 
Předseda připraví rozpočet na rok 2014 a zašle členům SR ke kontrole. 
Jednatelka pozve na členskou schůzi starostu obce. 
Dále diskutována úprava stanov s ohledem na nový Občanský zákoník. Předseda sdělil 
nejdůležitější změny ve stanovách. Dále své postřehy k navrženým změnám přednesla Hana 
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Zaplatílková, která se také zmínila o možnosti získání statusu „veřejně prospěšné 
společnosti“. 
 
Úkoly: 

- Hana Zaplatílková pošle předsedovi svoje komentáře ke stanovám, ten je zapracuje 
tak, aby mohly být projednány na členské schůzi. 

- Hospodářka sdružení ověří, zdali tím, že bude mít spolek uvedeno přímo ve 
stanovách, že v rámci kulturních akcí probíhá prodej občerstvení, již spolek nebude 
muset mít/získat na prodej koncesi. 
 

K bodu 4)  
Předseda sděluje, že obdržel dotaz od občanů obce, jestli jsou ještě k dostání hrníčky 
s motivem obce, které jsme měli na akci „Rozsvícení vánočního stromu“.  Jelikož se všech 80 
ks v rámci akce použilo, navrhuje, jestli bychom nenechali nějaké ještě vyrobit. A dále 
navrhuje, nechat na příští roky vyrobit hrníčky s jiným motivem z naší obce tak, aby postupně 
vznikla série hrníčků s motivy obce. 
Na základě diskuse k tomuto tématu usneseno, zkusit poptat zdatné kreslíře z naší obce, zdali 
by nevytvořili perokresbu k tomuto účelu. 
 
Předseda dává ke zvážení, zdali bychom se jako spolek nechtěli podílet na akci pořádanou 
obecní knihovnou: Noc s Andersenem. Akce by se měla konat dvakrát za rok. 
Po diskusi usneseno, aby předseda s knihovnicí Mgr. Špryncovou záležitost projednal. 
 
Jednatelka navrhuje zařadit do plánu činnosti dílničky pro dospělé místo velikonoční 
a vánoční dílničky, jelikož tyto akce bude pořádat MŠ/ZŠ samostatně. 
Hospodářka připomíná, že v loňském roce jsme neuskutečnili žádný výlet do přírody, ačkoli 
byly plánovány. A navrhuje, abychom se v letošním roce na toto zaměřili a výlety uspořádali.  
 
Oba návrhy přijaty a budou zařazeny do plánu činnosti na rok 2014. 
 
Předseda sděluje, že balíčky/dárečky z vánočního stromu má doma a ptá se, jak s nimi 
naložíme, jelikož potřebují vysušit. 
Jednatelka se zeptá na možnost uložení v MŠ. 
 
 
Schůzi ukončil předseda v 20:15. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda 
 
 
  


